



Protokoll fört vid Styrelsemöte 7

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2025-10-15, 16:30 - 18:00	
Plats	A1545	
Kallade	Styrelsen 2025/2026	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Anton Nyström	Ordförande
	Rasmus Bengtsson	Vice ordförande
	John Kågström	Kassör
	Calle Rautio	Sekreterare
	Hugo Jardim	PR-ansvarig (generellt poggies)
	Johan Hynell	Lokalansvarig (goonchamp)
	Fredrik Falk	Åsiktsperson angående allt

Ordförande
Anton Nyström

Sekreterare
Calle Rautio

Justerare 1
Hugo Jardim

Justerare 2
Johan Hynell

1 Mötets högtidliga öppnande

Anton Nyström förklarar mötet öppnat kl 16:39.

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Anton Nyström valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Calle Rautio valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Hugo Jardmo och Johan Hynell valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes

3 Beslut

3.1 LUDD35

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Lär bestämma datum/vad fan vi ska göra

Diskussion:

Det är på Påsk, basic. Jubileum sittning på F-huset. 1:a april claimar vi nu så att ingen dubbelbokar.

Lokaler:

STUK 3:a

Björnsbyn 3:a

F-huset 4:a

Science park? 2:a

SRT - fikarum 1:a

Tid:

1:a april

Anton Nyström föreslår styrelsen

att fastställa datum för LUDD35 till 1:a april 2026

Hugo Jardmo

Johan Hynell

Anton Nyström

Mötet beslutade

att fastställa datum för LUDD35 till 1:a april 2026

3.2 Nycklar

Föredragare: Rasmus Bengtsson

Bilaga: -

They gone?

Diskussion:

Det finns nycklar. Många nycklar.

Dem med nycklar: Rasmus, Fredrik, Antonn, Calle, JH, Jesper

JH kollar med Josef, (1 nyckel på vift)

SKRIV IN NÅGONSTANS:

att firmatecknare, dvs 2 st i styrelsen och ROOT har nyckel.

Rasmus Bengtsson föreslår styrelsen

att Byta ut den trasiga nyckeln

att Begära ut 4 nya nycklar till ROOT

att Överföra samtliga nycklar till ordförande

Mötet beslutade

att Byta ut den trasiga nyckeln

att Begära ut 4 nya nycklar till ROOT

att Överföra samtliga nycklar till ordförande

4 Diskussion**4.1 Tacophaesten**

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

7:e november

Diskussion:

Ingen budget 🧐

Biljett försäljning klart ikväll "sike", senast fredag.

Marknadsföring... fredag.

CEPH gråter. Lär ge den lite sprit ("Whiskey") för att lätta på nerverna. Pussy.

4.2 DLL Utvärdering

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Diskussion:

Calle Rautio lämnar mötet kl 17:19, John Kågström väljs till mötessekreterare för resten av mötet

Det gick rätt bra.

Lokalen var bra, bra layout och ljus.

Dela upp mitten bordet.

Nätverksswitches och fiberdragning måste tänkas om.

Fler fläktar.

Arbetschema, vem löser vad. Mer definierade roller. Vem är på lanet när? Bosch-påfyllningsansvarig.

Mikrofoner/soundboks?

Tre stycken 3fas kablar från XP-el istället för en från övervåningen/trappen.

Placera väskorna / dra strömmen annorlunda.

Rasmus kontakter Brännström, inköp av egna väskor. Biltema väskor kostar ca 800kr.

Turneringar:

- CS2
 - Nollorna chockade på Håkan inlämning.
 - Krockade med Straftat
 - Slå på overtime.
 - Den som ansvarar för turnering lär testa serverna tidigare.
- Straftat
 - Lär köra 2v2 läge nästa gång. Tog för lång tid med 1v1. Antagligen roligare.
 - En nolla var för getat. Gav kuk till Anton, jH och Jim(?!?)
- Minecraft
 - För tidigt på dagen
 - CETH mådde dåligt = Minecraft Servern mådde dåligt
 - För många majors.
 - Nollorna som hosta det kokade något nytt = kul!
 - Många små minigames? Bedwars, buildbattle, parkour etc.
 - Populärt spel, inte ligga på morgonen.
 - Brainrot-spel på morgonen istället för bra spel.
 - Ha ett tomt block för eget gibb.
- Mario Kart
 - Uppskattat
 - För många matcher?
- Stellaris
 - Folk har för dåliga datorer
 - Många desyncs

- Tog lång tid
- League of Legends
 - För få lag, blev lite scuffed turneringsstruktur
- TF2
 - Easy fucking game, XP-el för rädda för att möta oss

4.3 Merch

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Vad fan ska vi sikta på för merch

Diskussion:

Jardmo föreslår 2 T-Shirt designs. En med älgen på bröstet. En med Born to Dust.

Börjar med den ”born to dust”. Öppna beställning. Handpenning? Ludd handle + member-id som tillval?

Jardmo fixar design, offert, design. Profile wear.

Jardmo tsm med Bengtsson löser stripe.

Hugo Jardmo lämnar mötet 17:45

4.4 Langruppen/cclan

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Man lär få ihop en langrupp/[redacted]

Diskussion:

Börja få in folk, kolla intresse, gaslighta nollor.

Några från Sektionen lär sitta i langruppen, några från /LUDD/ styret.

Någon från styrelsen bör vara langrupp-ansvarig.

Ramus påpekar att [REDACTED] och inte borde brukas för att [REDACTED]

Freddo ska ragga nollor till langruppen. Skapa telegram chat.

Strukturera upp langruppen, förmåner till engagerade.

4.5 Boschansvarig

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Tror det fanns några intresserade, hur ska vi hantera tillsättning/kommunikation/etc.

Diskussion:

Erik intresserad.

Oliver och någon till nolla kanske intresserad.

JH lär ragga på nollor. Fråga hur dom vill sköta kontakt. Kanske bara lägga in i styrelsechatten?

4.6 Sop/pant tierlist

Föredragare: Anton Nyström

Bilaga: -

Tänk om JH gjorde sitt jobb

Diskussion:

Om JH inte slänger mest skräp blir han skyldig öl.

Freddo - vinnarens bosch skuld blir cleared.

Golvet är rent (tack John och Freddo), men saker måste ställas tillbaka.

5 Övriga frågor

1. Pågåendelistan

Se bookstack

2. Nästa möte

Nästa vecka om det behövs, annars kring 1:a november

6 Mötets högtidliga avslutande

Anton Nyström förklarade mötet avslutat 18:28.